
编号 365（Contact No.365）
FT 系列

FT系列4线制FPC尾部的更改
和5线模拟触摸屏

更改通知

2020年10月30日发行           　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　

FT 系列将针对模拟电阻 4 线制和 5 线触摸屏，包括标准和定制产品。

材料和 特定型号的 FPC 尾部的颜色会有所不同。

下表概述 更改前后的详细信息。

受影响的标准零件号在 第二张表格。

适用日期
FT系列 4线和 5线模拟触摸屏的 FPC尾部更改将于 2021年 5月生效。

更改类型 ：
□  设计　	 □  零件编号
□  产品  	 □  外观

特定 FT 系列的材料
触摸屏的尾部将会改变。
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Effective Date
Changes to FPC tails for FT Series 4- and 5-wire analog touch screens will be effective April 2021.

Change Notice
Contact No. 365

Changes to FPC Tails for FT Series 4-Wire 
& 5-Wire Analog Touch Screens 

FT Series

Type of Change:
Engineering
Product

Part Number
Appearance

The material of specific FT Series 
touch screens’ tails will be changing.

FT Series will be undergoing changes to the FPC tails for analog resistive 4-wire and  
5-wire touch screens, including both standard and custom products.  The material and  
the color of the FPC tails of specific models will be different.  The table below outlines  
the details before and after the changes.  Effected standard part numbers are listed on  
the second table.

Notes
• There are no other changes to the FT Series Touch Screens specifications or dimensions.
• The touch screen tails will have improved flexibility with the revision to the material.
• There is no change to the material of the printed tail for the FT Series 4-wire analog touch screen. 
• Contact information is below if more details are needed.

CHANGES TO FPC TAILS

Touch Screen Type Specific Change Before Change After Change

5-Wire Analog Material of Tail Polyethylene Terephthalate
(PET) Polyimide

5-Wire Analog Color of  
Tail Material

Clear Light Brown

4-Wire Analog Dark Brown Light Brown

Effected Standard Part Numbers for 4-Wire Analog Touch Screens

FTAS00-5.7AS-4A FTAS00-6.5AS-4A FTAS00-8.4AS-4A FTAS00-10.4AS-4A

FTAS00-10.4AV-4A FTAS00-12.1AN-4A FTAS00-15AN-4A FTAS00-19AN-4A

FTAS00-10.6AW-4A FTAS00-12.1AW-4A FTAS00-15.6AW-4A ____

Effected Standard Part Numbers for 5-Wire Analog Touch Screens

FTAS00-10.4A-5 FTAS00-12.1A-5 FTAS00-15A-5 ____

DRAFT
10.7.20

触摸屏类型

5 线模拟 尾料 聚对苯二甲酸乙二醇酯
（PET） 聚酰亚胺

透明 浅褐色

浅褐色深棕色
尾料颜色

5 线模拟

4 线模拟

具体变化

更改 FPC尾部

受影响的4线模拟触摸屏的标准部件号

受影响的5线模拟触摸屏的标准部件号

更改前 更改后

备注 ：
•FT 系列触摸屏的规格或尺寸没有其他更改。
• 触摸屏尾部将随着材料的改进而具有更大的灵活性。
•FT 系列 4 线模拟触摸屏的印刷尾部材料没有变化。
• 如果需要更多详细信息，请联系下面。


